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Vragen van het lid Ypma (PvdA) aan de Staatssecretaris van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over het bericht dat de administratieve lasten voor 
Jeugdzorginstellingen zijn toegenomen (ingezonden 7 april 2015). 

Vraag 1
Kent u het bericht «1,5 miljoen gaat naar bureaucratie en niet naar zorg»?1 

Vraag 2
Herkent u de signalen in dit bericht dat de administratieve druk is gegroeid, 
terwijl het verminderen van bureaucratie en regeldruk juist de doelstelling is 
van de huidige hervorming in de Jeugdzorg? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het leveren van zorg op maat het doel is achter deze 
hervorming, en dat dit waar mogelijk ondersteund zou moeten worden door 
gestandaardiseerde administratieve processen, zodat er meer geld besteed 
kan worden aan zorg en minder aan bureaucratie? 

Vraag 4
Kunt u aangeven in hoeverre er momenteel gestandaardiseerde administra-
tieve processen zijn ontwikkeld door gemeenten, zorginstellingen en andere 
bij de Jeugdzorg betrokken organisaties, en op welke wijze deze organisaties 
bij de ontwikkeling hiervan worden ondersteund? 

Vraag 5
Kent u zorginstellingen, gemeenten en andere organisaties die bij de 
Jeugdzorg betrokken zijn, die als goede voorbeelden kunnen dienen rondom 
het vormgeven van de administratieve processen die nu eenmaal vereist zijn? 
Zo ja, op welke wijze worden deze goede voorbeelden onder de aandacht 
gebracht van andere organisaties, en worden deze aangezet tot het imple-
menteren van deze goede voorbeelden? 

1 NOS, «1,5 miljoen gaat naar bureaucratie en niet naar zorg», 30 maart 2015
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Vraag 6
Bent u bereid extra in te zetten op het bestrijden van administratieve lasten 
en bureaucratie, bijvoorbeeld door in overleg te treden met belangenbeharti-
gers van zorginstellingen, zorgverleners en patiënten om te komen tot een 
Administratiesnoeiplan?

Tweede Kamer, vergaderjaar 2014–2015, Vragen 2


